
Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
torsdag d. 22. juni 2021 
kl. 17.00-19.00 

Mødedeltagere: 
Louise Sørensen 
Morten Schulz  
Ditte Rodenberg 
Kenneth Kristensen 
Susanne Ries 
Lærer Kamilla Schøler 
Lærer Michael Wissing 
Skoleleder Michael S. Petersen  
 
 
 
 
 

Andre inviterede: 
Lars Svenson 

Afbud: 
Bjørn Schindhelm 
Jan Skovdal 
Afdelingsleder Lars Zeuthen 
Elevrådsformand Carlotta Ruppel (ej inviteret) 
Næstformand elevrådet Anita Mir (ej inviteret) 
Peder Stilling (fast gæst) 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

479 40 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
Skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
Tak for denne gang. 
 
Røgfri arbejdstid 
Aabenraa Kommune indfører røgfri arbejdstid fra 
1. oktober, det være sig gældende både i 
arbejdstid, på kommunens matrikler og i 
kommunes biler. 
Det kan give en udfordring bl.a. i fm. lejrskoler. 
Kommunen udbyder rygestopkurser, m.m. 
 
Udskoling 
Der pågår en forventningsafstemning på i fm. 
værdigrundlaget og måden at lave skole på. 
Det udmøntes i teams’ne og fordrer 
elevinvolvering senere i processen. 
 
Pædagogisk døgn 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elevrådet 

 
Andre medlemmer 

Afholdes i september/oktober, hvor der arbejdes 
med trivsel. 
 
Procedure for frihed uden for almen ferie 
Proceduren og princippet skal diskuteres og 
meldes ud til forældrene. 
 
Samarbejde med Ejendomme 
Michael har etableret kontakt til Ejendomme, dels i 
fm. den daglige dialog og overdragelse af 
byggeriet. Det fylder meget og det er i alles 
interesse, at tingene virker og nogle tager ansvar. 
 
Udgår 
 
Ansættelsessamtaler 
Der har været ansættelsessamtaler, og det har 
resulteret i nogle gode ansættelser, så alle kan 
glæde sig til efter sommerferien. 
Der er stor ros til skolebestyrelsen og deres måde 
at agere på ind i samtalerne. 
 
Lærerskifte 
Der er ønske om, at man ikke laver lærerskifte 
mellem 5. og 6. klasse, da ”posen rystes” igen i fm. 
Kollund kommer. 
Replik fra skoleledelsen: Der er meget i forhold til 
organiseringen, der skal falde i hak, desuden er der 
også nogle pædagogiske overvejelser, der skal 
tages med. 
Det indikerer dog, at det skal italesættes de skift 
der pågår og desuden have en åbenhed ud til 
forældrene. 
 
Indkørsel til ny børnehave 
Morten vil meget gerne forfølge muligheden for at 
dele indkørsel fra Padborgvej med den nye 
børnehave, så cykelstien brudes mindst muligt. Det 
er der fuld opbakning omkring. 
 

480 15 Status på Covid 19 Michael Der er ikke nogle retningslinjer vedr. 
afstandskriterier og opdeling af årgange længere. 
Håndhygiejne håndhæves, og man skal stadig bruge 
almindelig sund fornuft. 
 



481  Økonomi 
Orientering 

Lars Økonomien ser fornuftig ud, tallene er defensive, 
og selv med det perspektiv, er der udsigt til 
overskud. 
 

482  Grundskolen – 
organisering. 
Orientering 

Michael 
og Lars 

BLOK-fag 
Der kommer nyt tiltag fra forvaltningen, der gør, at 
tingene skal gøres på en anden måde. 
Ledelsen er nødt til at fravige formkrav, så lærere 
og pædagoger bliver mere risikovillige. 
De normale skolefag ”smelter sammen” i fagblokke 
sidst på dagen. 
Fagblokkene vil variere i løbet af skoleåret med 
forventeligt 4 skift. 
Der skal fokus på FN’s Verdensmål og 
udmøntningen af disse i undervisningen. 
Forventningen er, at de fagfaglige fag ligger fra 
0800-1200, mens blokfagene ligger efter kl. 1200. 
 

483  Årshjul  

Årshjul 19 20.pdf

 

484  Punkter til fremadrettede 
møder 
 

 Procedure for frihed uden for almen ferie 
Investering i skolemøbler 
Årshjul 
Datoer for kommende skolebestyrelsesmøder 
(næste møde tirsdag 17. august 2021 kl. 17) 
 

485  Valg til nyt 
bestyrelsesmedlem 

Michael Der er endnu ikke sat gang i processen, det kan 
forsvares frem til september/oktober. 
Det kan tales op på forældremøder, så der 
forhåbentlig er nogle, der stiller op. 
 

486  Evt.  Starter man op med almindelig undervisning og 
venskabsklasser efter ferien? 
Replik: På nuværende tidspunkt kender vi ikke 
retningslinjerne, så der planlægges ikke på noget på 
nuværende tidspunkt. Så snart vi kender rammerne, 
skal vi helt sikkert gøre noget for trivslen. 
 

  Nyt fra:  
Lukket område 

 Området blev gennemgået 

 



 


